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Sinds twee jaar wonen wij in de Pijnboomstraat en vanaf het prille begin ervaren wij problemen met parkeren 
in de straat. 

Ondanks dat de Pijnboomstraat (nr 2- 47) een brede straat is waar voldoende parkeergelegenheid is voor alle 
bewoners, mede omdat diverse bewoners beschikken over parkeergelegenheid op eigen terrein, is het vaak 
onmogelijk als bewoner je auto in de straat te kunnen parkeren. 

 

Dagelijks ervaren wij overlast van diverse groepen mensen die vaak langdurig in de straat parkeren. Het gaat 
dan om; 

- Winkeliers en personeel werkzaam in de Cronjestraat 
- Winkelend publiek uit de Cronjestraat 
- Personeel en patiënten uit huisartsenpraktijk “Schoterpoort” 
- Bezoekers buurtcentrum “de Schakel” (waaronder een drumband) 
- Bezoekers sportschool “Nijhoff” 
- Bezoekers duivenclub en kaartclub op de Achterweg 
- Bewoners uit omliggende wijken en buurten waar WEL vergunningen zijn ingevoerd 
- Personen die reizen met openbaar vervoer en hun auto (vaak langdurig) parkeren en hun reis 

vervolgen per bus/ fiets/ trein 
- Bezoekers markt Floresstraat 
- Diverse bedrijfsauto’s (waaronder een praktiserend taxibedrijf) 
- Stallingsfunctie campers 

Bepaalde auto’s staan vaak de gehele dag geparkeerd waardoor er voor bewoners geen plek is en wij derhalve 
moeten uitwijken naar andere straten of zelfs betaald moeten parkeren in andere wijken. Ook ontstaan niet 
zelden onveilige situaties doordat verkeersregels niet in acht worden genomen (parkeren op hoeken/ kopse 
kanten) en er vaak zeer hard wordt gereden om een vrijgekomen plekje als eerste te kunnen bemachtigen. 

Wij vragen ons als bewoners dan ook af waarom er in onze straat nog steeds geen vignetten zijn ingevoerd 
daar de parkeeroverlast steeds grotere vormen aanneemt en de druk onevenredig groot is. Zeker na de 
herinrichting van de straat (waarbij diverse plekken zijn komen te vervallen) en het afsluiten van de 
Cronjestraat.  

 

Gebieden grenzend aan de Cronjestraat zijn inmiddels voor een groot deel afgeschermd door de invoering van 
vignetten waardoor de overlast in onze straat steeds groter wordt. Wij zijn graag bereid mee te denken om tot 
een oplossing te komen voor het parkeerprobleem bij ons in de straat. Echter; de gemeente heeft na een door 
ons opgezette enquête (waaruit blijkt dat een overgroot deel van de bewoners VOOR een bepaalde vorm van 
parkeerregulatie is) nogmaals een eigen enquête uitgevoerd; onder een gebied dat naar ons inzien totaal 
irrelevant is want; veel te uitgestrekt, met andere belangen en totaal onbekend met de problematiek zoals wij 
die ervaren. De uitkomst laat zich laat raden, NEE tegen vignetten. 

 

Opmerkelijk is het daarnaast dat de gemeente gekozen heeft een grote parkeergarage op loopafstand van de 
Cronje te bouwen, met het idee daar bovengenoemde groepen te laten parkeren. Dit gebeurt echter niet en 
wordt ook niet of onvoldoende gestimuleerd door de gemeente. Publiek en winkeliers kiezen liever om hun auto 
kosteloos te parkeren in de Pijnboomstraat, Ter Spijtstraat of andere ‘vignetvrije’ straten. Wanneer de 
gemeente meer zou doen de parkeergarage te promoten (bv gereduceerd tarief) en de omliggende straten van 
vignetten te voorzien, hebben mensen geen keuze. Het mes snijdt dan naar ons inzien aan twee kanten; 
enerzijds inkomsten uit de parkeergarage door die groepen waar hij voor bedoeld is en anderzijds vignetten 
voor bewoners wat de gewenste parkeergelegenheid met zich meebrengt.   

 

Samenvattend vragen wij de gemeente om een stukje maatwerk. Niet de gehele wijk voorzien van 
vergunningen, maar alleen dat deel van de Pijnboomstraat (2-47),  waar het gewenst is, omwille van 
bovenstaande argumenten. Wij zijn inmiddels op de hoogte van het feit dat het beleid t.a.v. 
parkeervergunningen/vignetten veranderd is en dat uitzonderingen op de regel mogelijk zijn. Wij zijn van 
mening dat de Pijnboomstraat als overloopgebied en grootschalige bedrijvigheid zeker tot een van die 
uitzonderingen behoort. Het invoeren van vignetten is dan ook zeer wenselijk! 



 

 

Met dank voor uw aandacht, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Amanda Waijers 

Earl Kemp 

 

 


